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Studierådsmötesprotokoll 2011–03–30

Närvaro: Albin Rosberg Studierådsordförande
Felix Aronsson Mötessekreterare
Fredrik Andersson
Daniel Perván Sekreterare, tillika propagandamästare, t.o.m. §4
Fredrik Karlsson Programmästare
Alexander Nässlander Vice Studierådsordförande, Skyddsombud, Sektionsordförande
Peter Seimar
Julia Mauritsson Jämställdhetsombud
Jens Elofsson
Carl Cristian Arlock Källarmästare, fr.o.m. §10, till §12

§1 OFMÖ SRD-ordförande Albin Rosberg förklarade mötet öppnat kl 12:10.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Val av
mötessekreterare

Mötet beslöt

att välja Felix Aronsson till mötessekreterare.

§5 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes med ändringen att flytta punkt §11,
Pågående kurser, till §12 och §12, Gyllene pekpinnen, till §11.
§10 ändrades till beslutspunkt.

§6 Föregående
mötesprotokoll

Inga protokoll fanns att gå igenom.

§7 Beslutsuppföljning Inga punkter fanns att följa upp.

§8 Entledigande av
funktionär

Edward Linderoth-Olson, dt06el8, önskar bli entledigad från sin
post som Vice Studierådsordförande. Mötet beslöt

att entlediga Edward Linderoth-Olson från sin post som Vice
Studierådsordförande

§9 Valärenden Inga valärenden fanns att administrera. Endast en öronbedövan-
de tystnad hördes.

§10 Meddelanden Albin meddelar att det var ett UN1-möte som han tyvärr missa-
de. Jens var dock där och meddelade att de bland annat pratade
om utformningen av grupper till projekt och dylikt. UN1 var av
åsikten att grupper som studenterna själva konstruerar oftast le-
der till högre kvalitet.

Julia meddelar att JämU hade möte igår, 29/3. De diskuterade
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bland annat sammanställningen av enkäten de skickat ut och hur
kårens jämlikhetspolicy kan förändras.

Vidare diskuterade de huruvida det var rätt att neka tjejer att
vara fusknollor. JämU:s åsikt var att det var fel. Staben hade re-
dan innan mötet beslutat att alla individer ska få ansöka om att
bli fusknollor, men att dessa ska prövas individuellt. Fredrik An-
dersson påpekar att det kan finnas en risk att det sker ändå. Fred-
rik Karlsson tyckte att staben bör kunna understöda sitt beslut
och att sektionens jämlikhetsombud bör ta del av dessa. Julia,
åtog sig att prata med staben om det. Punkt 1, Fusknollor, la-
des till på beslutsuppföljningen med rapportering på SRD15 och
med Julia Mauritsson som ansvarig.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
1 Julia Mauritsson Fusknollor SRD14 2011 SRD15 2011

Utöver det så pratade JämU även om att upprätta ett rum för me-
ditation, bön eller stilla tystnad då det saknas på LTH-området.

§11 Gyllene pekpinnen Till mötet hade tre personer nominerats till årets gyllene pekpin-
ne. Dessa var Martin Hell, Rolf Johannesson och Per Holm. Un-
der mötet nominerades Thore Husfeldt av Peter, Carmen Aréva-
lo av Fredrik Andersson, Svetlana Iantchenko av Julia och Rune
Kullberg av Albin.

Mötet beslöt

att ge årets gyllene pekpinne till Rune Kullberg

Studierådets ordförande Albin åtog sig att skriva en vacker no-
minering för studierådets godkännande.

§12 Pågående kurser Alexander tycker att labbarna i kursen Digital signalbehandling
i multimedia, ETI265, är träiga. De kräver endast fem minuters
förberedelser och är för korta med bara två timmar. Julia berät-
tar att föreläsaren vid ett tillfälle gått igenom en halv föreläsning
som han redan hållt, utan att märka det själv. Peter berättar att
det även finns dåliga labbledare och får uppbackning av andra
både Julia och Alexander. Albin påpekar att det inte finns några
kursombud i kursen och Julia åtar sig att vara det.

Carl Cristian tycker att föreläsaren i FMA420, Linjär Algebra, är
bra.

Fredrik Andersson tycker att överlappet mellan kurserna EDAF15,
Algoritmimplementering, och EDA150, C-programmering, är stort.
De tre, fyra första föreläsningarna i EDAF15 är mer eller mindre
en genomgång av C-programmering och liknar EDA150.
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Jens tycker att vissa av labbarna i kurserna EIT070, Datorteknik,
och EIT060, Datasäkerhet, är svåra då det förväntas att studen-
terna kan en del C-programmering. Felix tycker att det hand-
lar om så pass små program (10-15 rader kod) så att man borde
kunna ta till sig vad den gör, speciellt i kursen Datorteknik där
kopplingen mellan minne, assembler och C-kod blir ganska up-
penbar. Jens svarar med att studenter på C-programmet inte har
läst kurser EIT070 när de ska läsa EIT060 och alltså inte har så
mycket kunskap om hur minneshantering fungerar.

Peter tycker att det vore bra att lära sig MATLAB, då det finns
flera kurser där man förväntas kunna det till viss grad i lab-
bar och övningar. Fredrik Andersson har diskuterat frågan med
Martin Höst tidigare och kommit fram till att D-teknologer i hög
grad klarar sig utan MATLAB-kunskaper i arbetslivet då det är
rätt lätt att ta till sig med den programmeringserfarenhet de har.
Fredrik Karlsson tycker att även om det är så i arbetslivet så bör
vi lära oss det för att kunna klara utbildningen.

§13 Övrigt Inget fanns att diskutera.

§12 Skitsnack Julbordspaintball och annat skit snackades.

§13 OFMA SRD-ordförande Albin Rosberg förklarade mötet avslutat kl 13:09.

Vid protokollet

Felix Aronsson
Mötesekreterare

Justeras

Albin Rosberg
Studierådsordförande
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